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Subject: RE: inzet [EEE
Received: Fri 9/11/2020 10:51:17 AM

Dat klinkt goed,
buiten verzoek

Groetjes van

rom: IEEE SEEMim >Sent: vrijdag 11 september 2020 11:47

To: @rivm.nl>; 51.2e o TET Bernt

eo @rivm.nl>; 5.1.2¢ y Side Rbi
Subject: RE: inzet [EAD

Hoi allen,

Wat een gedoe he *.

buiten verzoek aar hier vast wat overwegingen vanuit mijn kant:

Wat bij betreft ben ik zeker beschikbaar om dit nog even te blijven doen; het is leuk en interessant om zo bij de

eilanden betrokken te zijn. En het is ook zeker waar dat ik er nu al redelijk in ingewerkt ben.

Het is denk ik wel goed om af te stemmen hoeveel en wat er dan precies van me verwacht gaat worden. Ik wil

namelijk wel ook wel graag weer meer tijd hebben voor mijn eigen soa projecten. Het scheelt natuurlijk al wel dat

de dagelijkse surveillance naar het t-team gaat, dus ik denk dat het wel te combineren zou moeten zijn (met goede

afspraken!).

Groetjes, en ik spreek jullie over een week!

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Centrum Infectieziektebestrijding

Epidemiologie en Surveillance

Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

T:

E: rivm.nl

e

Verzonden: vrijdag 11 september 2020 11:31

<l

Onderwerp: FW: inzet [EXER

Hoi EREL

drong sterk aan

i
overleg over onderstaande, dus ik heb hem aan de telefoon gesproken.

Ik heb aangegeven dat op wie de dagelijkse CAS-BES taken overdraagt, helaas komende maand

niet aanwezig is op vrijdagen (dan is blijkbaar CAS-BES overleg), nog erg junior is, en geen tijd heeft om naast

haar T-taken inhoudelijk CAS-BES expert-epidemioloog te worden op meer vlakken dan COVID-19. Want

uiteindelijk is een bredere aansluiting beoogd mbt de infectieziektenbestrijding; cok muggenoverdraagbare ziekten

etc.
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Ik heb nogmaals benadrukt dat ik geen zeggenschap heb overBEA Dat deze beslissing ligt bij centrumhoofd EPI,
in overleg met EEN en haar afdelingshoofd. Maar dat hij kan vragen om haar inzet na haar vakantie tot | EE
ingewerkt is.

Ondertussen kan het T-team de dagelijkse CAS-BES taken blijven uitvoeren.

prom:[NEHER]EEE ov.
Sent: vrijdag 11 september 2020 11:20

Subject: inzet [ERS

Beste [ICKEDNNNN

Graag vragen wij jullie of haar huidige ondersteuningstaken op het BES/CAS vlak kan continueren tot

het moment dat is ingewerkt op het dossier.

Momenteel hebben alle eilanden een Covid uitbraak. En proberen wij vanuit NL met kennis en kunde van de

verschillende CIb experts de public health afdelingen te ondersteunen.

Deze ondersteuning is meer dan rapportages opzetten en doorsturen maar PAHO. Het vraagt ook om direct contact

en ondersteuning van Caribische collega om eventueel scenario’s op te stellen. Het feit ao IEE is ingewerkt
zorgt voor een laagdrempelig contact

Omdat het momenteel op meerdere eilanden crisis is, lijkt het niet opportuun om - in afwachting van IEBEN- en

nu een tijdelijke vervanger tussen te zetten

Graag jullie instemming om verder in te zetten tot ongeveer 1 november

Hoor graag van jullie

5.1.2 5.1.2e

Centrum Infectieziektebestrijding

RIVM


